



Digitalt via Teams	Plats
Seth Tesell, Tova-Li Sjödén, Elias Christensen, Tindra Wikström, Ronja Wester & Alexander Petef	Närvarande
Ordförande Seth Tesell öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att godkänna dagordningen	§ 2 Dagordning
BESLÖT att välja Ronja Wester till sekreterare på mötet	§ 3 Val av sekreterare
BESLÖT att välja Alexander Petef till justeringsperson på mötet	§ 4 Val av justerare
BESLÖT att godkänna föregående protokoll.	§ 5 Godkännande av föregående protokoll
SAMANFATTADE - Mejl från Karin Johansson om att göra FM till ett kalas och att Tindra ringer henne om hur man kan göra ungas röst mer hörd på FM. - Tankar om hur man ska få fram ungas röst på FM. - Någon fysisk aktivitet dagen innan där unga kan diskutera olika frågor och motioner. - Grenträffen innan FM vara hälften kul och hälften handla om demokrati. - En rolig grenträff som planeras upp innan. - Göra någon form av aktivitet i plenum där unga kan få testa på att prata. - Öka förståelsen för handlingarna genom bland annat att förklara handlingarna i discorden och skicka ut någon form av handbok i form av en video eller ett dokument. - Frågestund under rixhåjk för att öka förståelsen för handlingarna. - Mejl om introduktionsmöte 7/5 - Lägga ut om för händer och riksmöte på instagram.	§ 6 Kommunikation
SAMANFATTADE	§7 Profilprodukter



- Det har kollats upp vad tidigare grupper gjort för slags profilprodukter. - Kollats på nya slogans. - Kollat på nya produkter och skickat ut i discorden olika alternativ av produkter. hoodies, klistermärken, kepsar? - Budgeten och pris för produkter diskuterades. - Rimligt att en hoodie kostar 300kr och ett ark klistermärken 20kr. - Satsa på att få klart svarta hoodies och saftmärke till midsommar.	
SAMANFATTADE - Kort om de tingsbeslut från 2024 som är kvar. - Kort om vad som ska göras inom de olika tingsbesluten från 2025.	§8 Tingsbeslut 2025
BESLÖT Att ge ut reseutjämning för vårfesten. SAMANFATTADE - Lägga ut och pusha för arrangemang på discorden. - Pusha på att man ska boka resor så tidigt som möjligt inför arrangemang. A. Midsommar - Arrangörsteamet har fått alla dokument utom för budget. - Kolla med arrangörer om en mall för budget behövs. - Katapult tävling som UScK ska hålla i, vart tänker arrangörerna ha den. En del av en trekamp? - Alexander skriver talet om skillnaden mellan en katapult och en trebuchet och tar hjälp om han behöver. B. Skar'u Me - Arrangörerna ska ha fått alla dokument. C. Rixhajak - Hur får vi med de som gått upp till utmanarna på hösten? D. Nyårsbal - Ransbergs hyra är ej ekonomiskt hållbar. - Prata med stiftelsen på bland annat vårfesten om att hyran inte är hållbar.	§9 Kommande arrangemang



- Trycka på att de är viktigt att ha nyårsbalen på Ransberg men att det inte är hållbart till stiftelsen. E. Vårfesten - Fixa någon form av utmanaraktivitet som filmkväll, spelkväll eller utomhusaktivitet.	
BESLÖT att nästa möte hålls 18 maj, 20.30 digitalt via teams.	§ 10 Nästa möte
Inga övriga frågor	§ 11 Övriga frågor
Seth Tesell avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 12 Mötets avslutande

Sekreterare

Justerare

Ronja Wester 27-04-2025

Alexander Petef 27-04-2025